
IZVOD IZ ZAPISNIKA 
sa 16. sjednice Skupštine Međimurske županije, održane 7. ožujka 2024. godine, u Velikoj 

vijećnici Međimurske županije, R. Boškovića 2, s početkom u 9:00 sati 
 

Sjednicu je pozivom KLASA: 024-02/24-01/1, URBROJ:2109-02-24-01, od 1. ožujka 
2024. godine sazvao Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine Međimurske županije.  

Sjednicu Skupštine otvorio je Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine i utvrdio da je 
na sjednici bilo nazočno 36 vijećnika.  

 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Ivica Baksa, Ksenija Blagus, Ivan Borović, Vladimir 

Čituš, Dejan Drabić, Dragutin Glavina, Zvezdana Gazdek, Stjepan Horvat, Saša Horvat, Nikola 
Hren, Igor Ivković, Željko Kofjač, Elvis Kralj, Ivan Kolmanić, Ljubomir Kolarek, Franjo Makovec, 
Ivan Martan, Mario Medved, Slađan Mihoci, Zdravko Mlinarić, Zlatko Marciuš, Andreja 
Marić, Alojz Nestić, Dijana Novak, Mladen Novak (HNS), Mladen Novak, Željko Pavlic, 
Vladimir Peršić, Bojana Petrić, Ivica Požgaj, Nina Plaftak, Marija Prekupec, Zvonimir Siladi,  
Boža Škvorc, Dražen Vidović i Miljenko Zobić. 

Na sjednici nisu bili nazočni vijećnici: Marina Gradišer i  Goran Kozjak. 

Sjednici su bili nazočni i Matija Posavec, župan, Tamara Blagus, pročelnica Upravnog 
odjela za Skupštinu, opću upravu i pravne poslove, Petra Vadlja, pročelnica Službe za poslove 
župana, Anita Strniščak, pročelnica Upravnog odjela proračun i javnu nabavu, dr.sc. Anita 
Perešin, pročelnica Upravnog odjela za međunarodnu suradnju, upravljanje projektima i 
investicije, Nives Kolarić Strah, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i sport, 
Maja Odrčić – Mikulić, pročelnica Upravnog odjela za civilno društvo i ljudska prava, dr.sc. 
Sonja Tošić – Grlač, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb, Tibor Vegh, 
pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, gradnju i zaštitu okoliša, Darko Radanović, 
pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, poljoprivredu i turizam, Natalija Šoltić, 
pročelnica Službe za unutarnju reviziju, Đurđica Hamer, ravnateljica ŽUC-a Međimurske 
županije, Sandra Polanec Marinović, ravnateljica JU REDEA, Mario Šercer, ravnatelj Metalske 
jezgre, Nikola Želimorski, tajnik HGSS-a Stanice Čakovec, Elvis Novak, predsjednik GSV-a te 
predstavnici medija. 

Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine dao je na prihvaćanje Izvod iz zapisnika sa 15. 
sjednice Skupštine Međimurske županije. 

Bez primjedbi, jednoglasno (36 „za“) uz 36 nazočnih vijećnika prihvaćen je Izvod iz 
zapisnika sa 15. sjednice Skupštine Međimurske županije. 
 

Prema Poslovniku Skupštine vijećnici su održali aktualni sat. 
 
Željko Pavlic, vijećnik  istaknuo je da su se neki umirovljenici, i to oni sa zdravstvenim 

potrebama, iz Međimurske županije, ali i drugih dijelova Republike Hrvatske, našli od 
početka godine u teškoj situaciji. Naime, od 1. siječnja 2024. godine Vlada Republike 
Hrvatske uvodi pilot – projekt besplatnog željezničkog prijevoza umirovljenika i osoba starijih 
od 65 godina. Člankom 70. Pravilnika o uvjetima i načinu ostvarivanja prava iz obveznog 
zdravstvenog osiguranja propisano je da osigurana osoba nema pravo na naknadu troškova 
javnog prijevoza ako je prema posebnim propisima, odnosno drugim aktima nadležnih tijela 



u cijelosti oslobođena njihovog plaćanja, što je primjer u ovom slučaju. U stvarnosti, putni 
troškovi ne određuju se u odnosu na stvarne troškove koje je osoba imala putujući na 
liječenje, nego u odnosu na najnižu cijenu javnog prijevoza prema najkraćoj relaciji, a u 
velikom broju slučajeva u Međimurskoj županiji to je vlak. Problem je u tome što putovanje 
vlakom do Zagreba, u koji na liječenje odlazi veliki broj stanovnika Međimurja, nije ugodno za 
nekog tko ima zdravstvene probleme i starije osobe. Naime, kod prva tri jutarnja vlaka 
putuje se dugo i to uz presjedanja. Tako vlak koji iz Čakovca kreće u 4:17 stiže u Zagreb u 
6:57, uz jedno presjedanje i putovanje od 2:40, a vlak koji kreće u 4:47 stiže u Zagreb u 7:22, 
uz dva presjedanja i putovanje od 2:35. Putovanja od Kotoribe su još i dulja. Usto osoba 
treba osigurati i prijevoz od kolodvora do zdravstvene ustanove. Dakle, umirovljenicima i 
starijim osobama sa zdravstvenim potrebama, od kojih su mnogi invalidi, bit će teško koristiti 
željeznički putnički promet u trenutnim uvjetima, koji im je besplatan, dok istovremeno, ako 
će koristiti neki drugi prijevoz, neće imati pravo na putne troškove.  Slijedom navedenog od 
Hrvatskog zavoda za zdravstveno osiguranje zatražio je pisani odgovor hoće li preispitati 
svoju odluku, jer će nekim umirovljenicima i starijim osobama od 65 godina biti veoma 
otežan pristup zdravstvenim ustanovama van njihovog prebivališta i time ugroženo njihovo 
zdravlje. 

Drugo, istaknuo je da je od 1. siječnja 2024. godine  stupio na snagu Zakon o 
zdravstvenoj zaštiti kojim se upravljačka prava općih bolnica u Republici Hrvatskoj oduzimaju 
osnivačima i vlasnicima, županijama i gradovima i predaju državi, a među njima je i 
Županijska bolnica Čakovec. Pitao je, što je sa zahtjevom za ocjenu suglasnosti odredbi 
Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o zdravstvenoj zaštiti s Ustavom Republike 
Hrvatske, koji je podnijela Međimurska županija Ustavnom sudu Republike Hrvatske te je li 
Ministarstvo zdravstva u međuvremenu povuklo koje poteze u cilju provođenja novog 
Zakona. 

Matija Posavec, župan odgovorio je da će na prvo pitanje HZZO dati adekvatan i 
konkretan odgovor.  

Što se tiče drugog pitanja, kazao je da je 1. siječnja stupio na snagu Zakon o 
izmjenama i dopunama Zakona o zdravstvenoj zaštiti kojim je, između ostalog, propisano da 
osnivačka prava općih i županijskih bolnica preuzima Republika Hrvatska. To je bilo 
okarakterizirano kao jedna velika zdravstvena reforma u državi iako od samog početka 
najave je upozoravao da je to sve samo ne reforma i pokazalo se nažalost da svi koji su tako 
govorili bili u pravu. Ako je reforma zdravstva svedena na otimanje bolnica županijama (jer 
za preuzimanje je potrebno dvoje), pored svih problema u zdravstvu koji zahtijevaju hitno 
rješavanje, od izostanka administrativnog osoblja kao pomoć liječnicima u primarnoj 
zdravstvenoj zaštiti, nedostatka i nezadovoljstva liječnika do lista čekanja, onda to nije 
reforma. I da je tome tako kad je Zakon stupio na snagu ništa se nije dogodilo. Ustavni sud se 
nije očitovao, što je njihovo kršenje zakona, jer oni po zakonu imaju obavezu kad 
predstavničko tijelo uputi predstavku Ustavnom sudu kao najvišem zakonodavnom tijelu u 
zemlji 30 dana da se očituju. Županija je zahtjev poslala u listopadu, danas je početak ožujka i 
nikakve informacije Ustavnog suda nema. I dok god ne dođe, kakva god odluka ili mišljenje 
Ustavnog suda tako dugo niti Županija neće povlačiti bilo kakve poteze u smislu da bi 
pristajala na nekakve kompromise oko sekundarne zdravstvene zaštite i njihovog upravljanja. 
Očito nije sve onako čisto kako su nas uvjeravali, jer da je onda bi Ustavni sud već odavno 
donio odluku kakva god ona bila. Dodao je da bolnica funkcionira i radi dobro. Županija je 
ishodila građevinske dozvole za novi prostor za bolničke laboratorije i palijativni centar, no 



do pokretanja projekata s državne razine još nije došlo. U međuvremenu Županija se brine i 
razvija sustav primarne zdravstvene zaštite.   

Potaknut organiziranim prosvjedima poljoprivrednika u Međimurskoj županiji 
Zvonimir Siladi, vijećnik predložio je da se na dnevni red sljedeće Županijske skupštine žurno 
uvrsti točka „Analiza aktualnog stanja u poljoprivredi“. Raspravom i zaključcima o toj točki 
dnevnog reda pokušalo bi se na najvišem predstavničkom tijelu Županije detektirati glavne 
probleme poljoprivredne djelatnosti i definirati zajedničke stavove koji bi mogli utjecati na 
buduće odrednice poljoprivredne strategije u Republici Hrvatskoj. Pravi je trenutak za analizu 
tržišta na kojem je u prošloj godini zabilježen pad otkupnih cijena poljoprivrednih proizvoda i 
rast prodajnih cijena u maloprodaji te tržišta na kojem su naši domaći proizvodi u 
ravnopravnoj utakmici sa proizvodima ostalih zemalja EU (Albanije, Argentine, Brazila i 
Makedonije). Može se analizirati i dinamika te konačni iznosi isplaćenih potpora 
poljoprivrednicima (i s njima višekratne najave Ministarstva poljoprivrede o milijunima koji 
će biti isplaćeni na račune poljoprivrednika), unatoč kojima je većina poljoprivrednika u 
kreditima i dugovima. Predmetna inicijativa nije usmjerena samo za zaštitu poljoprivrede kao 
temeljne djelatnosti, već se tiče standarda svih. Trenutno, prema procjenama, kućanstvo 40 
posto prihoda troši na hranu. Nedefiniranom nacionalnom poljoprivrednom strategijom ti bi 
troškovi mogli drastično porasti uz neizbježan pad kvalitete ako se ne iskoriste dostupni 
instrumenti za zaštitu naših poljoprivrednika i njihove proizvodnje. Usto, napomenuo je da 
se radi o preozbiljnoj problematici da bi se o istoj raspravljalo iza zatvorenih vrata, na tajnim 
sastancima, gdje se očekuju povlaštene informacije o unosnom uzgoju tulipana i o ostalim 
djelatnostima. Našim poljoprivrednicima to ne treba i nemaju što skrivati, već samo traže 
definirana pravila u jednoj djelatnosti i da im se omogući da rade te da od tog rada dostojno 
žive.  

Matija Posavec, župan odgovorio je da podržava inicijativu, međutim, riječ je o odluci 
predsjednika Županijske skupštine odnosno na stručnim službama da se organizira tematska 
sjednica. Iduća radna sjednica Županijske skupštine planira se tokom travnja, pa se 
predmetna točka može uvrstiti na istu. Međimurska županija je, u okviru svojih mogućnosti, 
pokazala i dokazala kroz niz potpora, komunikacije i slušanja želja poljoprivrednika da im se 
pomogne u plasmanu i zaštiti poljoprivredne proizvodnje. Napomenuo je da je nekoliko 
ministara došlo u Međimurje, o kojima, kao legitimno izabran predstavnik građana 
Međimurja, nije bio obaviješten, već je o tome morao čitati na portalima što smatra 
nepristojnim s ljudske strane, a politički nekorektnim. Svaki ministar i Vlada u cjelini nije 
Vlada jedne stranke ili jednog čovjeka nego je Vlada svih građana Republike Hrvatske, pa i 
građana Međimurja.  

Andreja Marić, vijećnica pitala je koliko je škola u Međimurskoj županiji obuhvaćeno 
izvannastavnim predmetom „Građanski odgoj“, koliko učenika pohađa isti te ima li već 
kakvih naznaka o zadovoljstvu učenika. 

Drugo, prema planu Ministarstva zdravstva, Hitna helikopterska medicinska služba, 
djeluje iz baza u Osijeku, Zagrebu, Rijeci i Splitu (aerodrom Brač) te iz baze smještene u 
Dubrovniku. Helidrome imaju KBC Split, KB Dubrava, KBC Rijeka, KBC Osijek, u izradi je 
projektna dokumentacija za izgradnju helidroma za KBC Zagreb Rebro, Opću bolnicu Pula i 
Opću bolnicu Varaždin te se planira izvođenje radova za Opću bolnicu u Slavonskom Brodu. 
Prema takvom planu građani Međimurja i još neke Županije u Republici Hrvatskoj nisu 
obuhvaćeni tzv. „zlatnim satom“. Naglasila je da se predmetnom tematikom, u suradnji s 
predstavnicima struke, bavi već dvije godine i nije uspjelo ranije da se naša regija obuhvati 
bližom bazom i helidromom, iako ima aerodrom u Pribislavcu. Slijedom navedenog županu je 



uputila sljedeća pitanja: „Jeste li uspjeli u dosadašnjim razgovorima s Ministarstvom 
zdravstva nametnuti ideju da za Međimurje bude planirana baza/helidrom kako bi se 
zadovoljio „zlatni sat“? Što se učinilo do sada i kakvi su planovi Međimurske županije na ovu 
temu za dalje? Budući da naše medicinske sestre/tehničari i liječnici pohađaju 
specijalizaciju/dodatno usavršavanje za hitnu medicinsku službu, planira li se i edukacija za 
HHMS?“. 

Nives Kolarić Strah, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i sport na 
prvo pitanje odgovorila je da je Međimurska županija prošle godine prepoznala važnost 
uvođenja Građanskog odgoja u osnovne škole te je u proljeće sklopila sporazum s Gradom 
Rijekom. Provedena je edukacija nastavnika koju je proveo Forum za mlade, Međimurska 
županija tiskala je priručnike za sve učenike i u šestom mjesecu je provedena anketa o 
zainteresiranosti za uvođenje Građanskog odgoja u osnovne škole. Početkom ove školske 
godine Građanski odgoj uveden je u 15 osnovnih škola i uključeno je oko 250 učenika. Same 
rezultate provođenja te fakultativne aktivnosti Županija još nema s obzirom da je u tijeku 
školska godina, ali pokazan je veliki interes i učenici ne odustaju od polaženja tog programa. 

S obzirom na aktualne izazove s kojima se suočavaju međimurski poljoprivrednici, 
Dejan Drabić, vijećnik osvrnuo se na važnost sređivanja poljoprivrednog zemljišta u 
Međimurskoj  županiji. Rekao je da bi sređena poljoprivredna zemljišta na kojima su 
evidentirani stvarni živi vlasnici, pružila značajne prednosti poljoprivrednicima. Prva značajna 
korist proizlazi iz mogućnosti evidentiranja takvog zemljišta u sustavu poticaja. Povećana 
visina poticaja omogućila bi međimurskim poljoprivrednicima veća ulaganja u poljoprivredu 
čime bi postali konkurentniji na tržištu. Osim toga, jasno definirano vlasništvo olakšava 
proces kupnje zemljišta, omogućavajući poljoprivrednicima da postanu vlasnici i investitori u 
razvoju svojih gospodarstava. S obzirom da poljoprivrednici nemaju mogućnost 
pojedinačnog trošenja vremena i novca za sređivanje zemljišnih knjiga zamolio je informacije 
o inicijativama i planovima Međimurske županije odnosno pitao je kako se planira ubrzati 
sređivanje zemljišnih knjiga i koje konkretne korake i programe Županija planira i može 
provesti. 

Drugo, glede nedavnih informacija iz medija koje ističu Hrvatsku kao najsigurniju 
europsku zemlju za šetnju noću, smatra da je važno razmotriti lokalne dinamike sigurnosti te 
je pitao sljedeće: „Kako se Međimurska županija nosi s izazovima vezanim uz sigurnost 
građana posebno uzimajući u obzir prijetnje i pritiske koji su evidentirani kao posljedica 
delikventnog ponašanja dijela pripadnika romske nacionalnosti? Koje konkretne mjere i 
strategije provodi Međimurska županija, spram svojih mogućnosti, kako bi očuvala i 
unaprijedila sigurnost svih građana te kako bi se poticala suradnja između različitih zajednica 
u cilju jačanja socijalne kohezije?“. Naime, postoje nebrojene pritužbe građana da se u 
romskim naseljima pojedinci silno bogate potencijalnim kamatarenjem, čime onemogućuju 
napredak ostalim članovima zajednice. Spominju se i prijetnje prema učenicima čakovečke 
gimnazije u parku radi iznuđivanja novca tijekom čega je navodno došlo i do fizičkog nasilja 
kao i zaposjedanja cijelih parkirališta lokalnih dućana radi opijanja za vrijeme čega 
onemogućuju nesmetan pristup i izazivaju bojazan kod stanovništva.  

Na prvo pitanje, Matija Posavec, župan odgovorio je da je predmetno u ingerenciji 
gruntovnice odnosno katastra te će isto uputiti njima. Naime, radi se o sustavu koji je jako 
kompliciran i trom. Katastar je koliko toliko sređeni jer se 60 – ih godina  upravo na tome 
obračunavao porez, međutim, gruntovnica nije sređena i žalosno je da u 2024. godini nije 
sređen sustav digitalizacije. 



Što se tiče drugog pitanja ono je vezano djelomično i na vršnjačko nasilje, a na Vijeću 
za prevenciju se razgovaralo o tome te se prati svakodnevno stanje u školama u komunikaciji 
s ravnateljima. Policija je reagirala na neke događaje sigurnosnog karaktera u Perivoju 
Zrinskih i slijedom toga, a najviše zbog preventive je donijeta odluka da se postavi video 
nadzor na relaciji kroz park prema autobusnom kolodvoru. 

Maja Odrčić – Mikulić, pročelnica Upravnog odjela za civilno društvo i ljudska prava 
odgovorila je da je prevencija neželjenih oblika ponašanja dugotrajan i kontinuiran proces 
koji se odvija u sinergiji mnogih dionika, a sve s ciljem da građani u sredini u kojoj žive imaju 
osjećaj sigurnog života i osjećaj da zajednica o njima brine.  Prema izvješću Policijske uprave 
međimurske, stanje sigurnosti je povoljno i u odnosu na 2022. godinu, podaci ukazuju na 
smanjenje ukupnog kriminaliteta za 2,34 posto. Na području Međimurske županije 
uspostavljena je dobra mreža preventivnih programa koje provode stručnjaci u odgojno – 
obrazovanim, zdravstvenim i ustanovama socijalne skrbi. Na razini općina, gradova i županije 
uspostavljena su vijeća za prevenciju koja okupljaju relevantne dionike iz područja 
policijskog, zdravstvenog, socijalnog, pravosudnog sustava, jedinica lokalne samouprave te 
predstavnika romskih zajednica. Uz ono što je propisano nacionalnim strategijama i 
planovima, mnoge ustanove, osobito obrazovne, provode i druge preventivne aktivnosti, 
ovisno o njihovim potrebama.  Konkretno, glede prevencije nasilja u školama, Međimurska 
županija razmatra modele uvođenja video nadzora, osnovan je Centar za pružanje usluga u 
zajednici Međimurje koji će, između ostalog, pružati i usluge djeci s problemima u 
ponašanju. U školama se također provode preventivni programi Zavoda za javno zdravstvo 
Međimurske županije, Policijske uprave međimurske, a ujedno Forum za slobodu odgoja u 
međimurskim školama provodi projekt „Možemo to riješiti: cjelovit pristup školskim 
procesima u prevenciji vršnjačkog nasilja“. Prevencija delikventnog ponašanja počinje već 
unutar obitelji te se isto nadograđuje u različitim sustavima kroz koje pojedinac prolazi. 
Nažalost, izazova u romskim zajednicama je više nego u općoj populaciji, a oni su uvjetovani 
njihovim načinom života. Da bi prevencija bila uspješna, potrebno je koordinirano djelovanje 
svih relevantnih dionika, pri čemu je osobito važna suradnja i podrška roditelja. Zaključila je 
da je integracija dvosmjeran proces, a da bi bio uspješan, romska zajednica mora postati 
aktivni dionik tog procesa. 

Andreja Marić, vijećnica je zamolila odgovor na drugo pitanje u svezi HHMS - a. 
Dr.sc. Sonja Tošić – Grlač, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb 

odgovorila je da je prije sedam godina Upravno vijeće Zavoda za hitnu medicinu Međimurske 
županije poslalo zahtjev o uspostavi Hitne helikopterske medicinske službe. Zahtjev je 
razložen, dostavljeni su podaci o broju pacijenata, hitnim intervencijama, održan je sastanak 
s ravnateljicom Majom Grba - Bujević međutim isti nije uvažen, iako se s trenutnom mrežom 
premašuje „zlatni sat“.  Poručila je da od zahtjeva Županija neće odustati. 

Vladimir Peršić, vijećnik je pitao kakva je situacija s dugo očekivanom obnovom 
dvorca Feštetić u Pribislavcu. Naime,  postoje svakakve kuloarske priče diljem Međimurja, a 
posebno među Pribislavčanima te je zamolio župana za konkretan odgovor. 

Matija Posavec, župan  odgovorio je da je Međimurska županija pred godinu dana na 
natječaj javne turističke infrastrukture diversifikacije turizma prijavila nekoliko projekta, a da 
su rezultate natječaja čekali mjesecima uvjereni da će po svim kriterijima, po vrijednostima, 
baštini, ulaganju, statusu i povijesnoj znamenitosti, upravo obnova dvorca Feštetić biti 
prioritet. Međutim, najveći broj bodova dobila je Kuća međimurske popevke u Donjoj 
Dubravi čime su bili zadovoljni. Analizom rezultata natječaja uspostavilo se da projekt 
obnove dvorca Feštetić nije prošao odnosno stavljen je na rezervnu listu iz razloga da taj 



prostor ne priča prirodne vrijednosti ili nešto slično.  Na takvu odluku je uložen prigovor koji 
je u konačnici usvojen. Dakle, dvorac Feštetić ide u obnovu, a vrijednost projekta iznosi 
6.663.118,51 eura. Zahtjevan je put do prolaska na natječajima i zato je dobro što je 
Međimurska županija, koja ima resurse za ovakve bitke, preuzela projekt na sebe. To ne 
znači ništa drugo, no da će Feštetićev dvorac obnovljen i revitaliziran vratiti Općini 
Pribislavec i njezinim mještanima na upravljanje.  

Ljubomir Kolarek, vijećnik istaknuo je da je značenje prostornog – planskog uređenja 
jedinice lokalne samouprave od iznimne važnosti bilo kojeg grada ili općine. U srpnju 2019. 
godine Županijska skupština je donijela Odluku o pristupanju izradi III. izmjena i dopuna 
Prostornog plana Međimurske županije. Do danas, gotovo 5 godina poslije taj Prostorni plan 
nije dat niti na javnu raspravu, a kamoli da je dovršen. Od 1. siječnja 2024. godine država je 
prešla na novi digitalni sustav prostornog planiranja, pa je čak i u uredu župana prije desetak 
dana održan sastanak o tome. Shodno navedenom, pitao je: „U kojoj su fazi III. izmjene i 
dopune Prostornog plana Međimurske županije koji je započet 2019. godine? Zašto taj 
Prostorni plan sada nije prezentiran javnosti na javnoj raspravi i tko je odgovoran za 
kašnjenje od gotovo 5 godina? Hoće li se uopće isti dovršiti, ako se zna da je od 1. siječnja 
2024. godine pokrenut novi digitalni sustav ePlanovi? Ako će se započete III. izmjene i 
dopune dovršiti, u kojem roku se može očekivati dovršetak i u kojem roku se planira izvršiti 
transformacija plana u novi sustav? Općine i gradovi imaju rok za transformaciju svojih 
prostornih planova, izmjene i dopune ili izradu novih do kraja 2025. godine. Tko je 
odgovoran za vođenje prostornog planiranja čiji rezultat je očigledno takav da će sve općine i 
gradovi u Međimurskoj županiji svoje planove nove generacije izraditi prije prostornog plana 
Županije, a koji bi kao plan više razine trebao biti osnova za izradu prostornih planova općina 
i gradova?“. 

Zatim se osvrnuo na integraciju stranih radnika kojih u Međimurju prema zadnjim 
podacima ima 3671. Rekao je da mu je poznato kako se o predmetnoj temi razgovaralo na 
sastancima u Županiji, sjednici Gospodarsko-socijalnog vijeća te kako će se preko vaučera 
pokrenuti učenje hrvatskog jezika. Međutim, zanima ga, u kojoj je fazi program integracije 
stranih radnika, jer međimursko gospodarstvo odnosno jedinice lokalne samouprave gdje je 
gospodarstvo na visokoj razini ima potrebe za radnom snagom i to onom koja će se 
socijalizirati, koja će biti odgovorna i koja će u određenoj mjeri poznavati hrvatski jezik.  

Tibor Vegh, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, gradnju i zaštitu 
okoliša odgovorio je da se kroz neka dva tjedna očekuje završna sjednica Povjerenstva za 
stratešku procjenu utjecaja prostornog plana na okoliš nakon čega oni dostavljaju mišljenje 
nadležnom upravnom odjelu te je realno za očekivati da bi za dva mjeseca bila pokrenuta 
javna rasprava. To bi u konačnici značilo da na kraju jeseni predmetno bude doneseno na 
Skupštini Međimurske županije. U preostalom dijelu, uz suradnju Zavoda za prostorno 
uređenje, će se očitovati pisanim putem. 

Na drugo pitanje, Darko Radanović, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, 
poljoprivredu i turizam odgovorio je da konkretnog programa nema, ali se konstantno radi 
po tom pitanju. U prvim koracima je bila odluka da je prvenstveno najbitnije učenje 
hrvatskog jezika. Kao što je poznato u izmjeni je Zakon o stranoj radnoj snazi te se očekuju 
vaučeri na državnoj razini, a isto tako će se provesti jedna anketa među svim poduzetnicima 
koji imaju stranu radnu snagu, kao i među samim strancima kako bi dobili konkretne 
informacije. 

Igor Ivković, vijećnik rekao je da se po županijskim hodnicima priča da je bila državna 
revizija u svom nadzoru, da je utvrđen niz nepravilnosti u poslovanju Međimurske županije 



te da je doneseno uvjetno mišljenje. Slijedom navedenog je pitao je li to točno i koje je to 
nepravilnosti pronašla državna revizija. 

Drugo, osvrnuo se na jumbo plakate diljem Međimurja s natpisom: „Vrijeme je za 
promjene! Dođite u Istarsku županiju!“, kojima Istarska županija financira promociju svojih 
mjera i poziva naše medicinske djelatnike da dođu raditi u Istru. Pitao je kako župan gleda na 
to ponašanje jedne Županije i zašto Međimurska županija nema mjere kako bi spriječila 
odljev liječnika. Podsjetio je kako je prije više od četiri godine vijećnik dr. Kozjak predlagao 
mjere za naše medicinske djelatnike da ostanu i financijske mjere kako privući djelatnike iz 
ostalih županija da dođu u Međimurje.  

Matija Posavec, župan odgovorio je da vijećnika rijetko viđa na županijskim 
hodnicima, pa ne zna odakle mu informacije što se priča po hodnicima. Naravno da revizija 
nije utvrdila niz nepravilnosti, a i sigurno je bolje mišljenje revizije Međimurske županije 
nego HEP-a kojim vijećnik upravlja. Dakle, mišljenje je uvjetno, ali Županija nikad nije imala 
bezuvjetno mišljenje naprosto iz razloga što se od 2000. godine vuče proces vezan uz 
poljoprivredne kredite. Iako je nastupila apsolutna zastara, dakle 24 godina je prošlo,  
zadnjih 8 godina nitko ništa nije pitao, a opet nas terete. Iako nije obaveza, u duhu 
transparentnosti, nalaz državne revizije će biti i na dnevnom redu sjednice Županijske 
skupštine i to do prve polovice godine.  

Na drugo pitanje, odgovorio je da je kampanja Istarske županije, kojom privlači 
liječnike malo provokativna, ali da nije protuzakonita.  I liječnici mogu birati gdje žele ići. Da 
je sve bajno i sjajno u Istarskoj županiji onda ne bi imali potrebe pozivati liječnike, jer bi ti 
liječnici iz Istre ostali tamo. Zapravo svi dijele istu sudbinu i svi se bore s istim problemom jer 
svugdje nedostaju liječnici. U Međimurskoj županiji također nedostaju liječnici u primarnoj i 
sekundarnoj zdravstvenoj zaštiti, ali puno manje nego u nekim drugim krajevima Hrvatske. U 
Međimurju se još uvijek ne zatvaraju ambulante, dok ih drugi zatvaraju. Što se konkretnih 
mjera tiče iste imaju i Dom zdravlja i Županijska bolnica Čakovec. Radi se o specifičnim 
mjerama, a liječnik sigurno neće ostati samo radi novaca, pa se radi na tome da se stvore 
uvjeti da liječnik ima vrhunsku opremu i prostorne kapacitete te da mu je ugodno raditi u 
zdravstvenoj ustanovi. U Čakovec je došla i jedna liječnica primarne zdravstvene zaštite iz 
jedne druge županije i za to je dobila poticaj odnosno sve je riješeno unutar kuće - Doma 
zdravlja. Na specijalizaciji je 54 liječnika i oni će kroz određeno vrijeme doći. Ulaže se u nove 
specijalizacije i Hitne medicine i Doma zdravlja te se adaptiraju ambulante. Međutim, 
probleme u zdravstvu neće riješiti Međimurje ili pojedinačna regija. Sustav problema je 
negdje drugdje i on se mora riješiti jednom sveobuhvatnom reformom, a to nije nikako 
reforma otimanja bolnica.  

Anita Strniščak, pročelnica Upravnog odjela za proračun i javnu nabavu odgovorila 
je da je malo nezgodno nabrajati sve nalaze i preporuke koje je Županija dobila od revizije, 
da se nešto ne zaboravi. Međutim, nije tako strašno i konstatirala je da je veliki broj nalaza i  
preporuka  već u 2023. godini otklonjen. Neki od naloga su da se predlaže ispravno knjiženje, 
jer se desilo da su neke knjižene donacije ustvari subvencije, nije evidentirana sva imovina, 
nisu zabilježeni ugovori o sufinanciranju kredita Općini Goričan i Općini Strahoninec, za koju 
je odluku donijela Županijska skupština 2017. godine. Jedna preporuka je da se pažljivije 
procjenjuju predmeti nabave odnosno procijenjene vrijednosti nabave, jer se zabilježilo da se 
u nekoliko jednostavnih nabava odabrala ponuda koja je malo premašila procijenjenu 
vrijednost nabave. Zaključno puno toga je otklonjeno već u 2023. godini, a sam nalaz revizije 
vijećnici će dobiti na jednu od sljedećih sjednica Županijske skupštine te će moći  raspravljati 
o svakoj točki nalaza.  



Igor Ivković, vijećnik osvrnuvši se na odgovor župana rekao je da Elektra Čakovec 
nema ni jednu nepravilnost utvrđenu od strane državne revizije.  

Ivica Baksa, vijećnik je vijećniku Ivkoviću poručio da Istarska županija obavještava 
barem putem jumbo plakata, dok HEP ne obavještava građane u slučajevima kvara i to 
ugrožava pacijente na respiratorima.  

Zatim se osvrnuo na bolnicu istaknuvši da zahvaljujući županu Posavcu, kojemu je 
ulaganje u zdravstveni sustav bio na vrhu prioriteta, bolnica pacijentima  pruža zaista 
vrhunsku uslugu. S obzirom na najave, pitao je, hoće li se graditi novi prostor za bolničke 
laboratorije i formirati centar za palijativnu skrb ili su ti projekti sada upitni zbog preuzimanja 
upravljačkih prava nad bolnicom.  

Matija Posavec, župan kazao je da je Županija ishodila građevinske dozvole za novi 
prostor za bolničke laboratorije i palijativni centar, no do pokretanja projekata s državne 
razine još nije došlo te je poručio da će nakon izbora vratiti bolnicu Međimurcima. 

Marija Prekupec, vijećnica pohvalila je Županiju što joj je ulaganje u obrazovanje 
visoko na listi prioriteta. Posebno se osvrnula na energetsku obnovu Područne škole u 
Gardinovcu kojom je obnovljena fasada te se zamijenio sustav grijanja, a već ranije uređena 
je školska kuhinja. S obzirom da je župan često spominjao da su obnova i rekonstrukcija škola 
na čekanju zbog sporosti Ministarstva u izdavanju suglasnosti, upitala je jesu li stigle 
suglasnosti resornog Ministarstva za nastavak ulaganja u obrazovanje. 

Matija Posavec, župan odgovorio je da ulaganje u osnovne, srednje i područne škole 
je i ostaje na vrhu prioriteta. Gotovo da nema škole u koju Županija nije ulagala, a to će 
nastaviti činiti i dalje.  Bez obzira na broj učenika, područne škole moraju ostati, jer škole nisu 
samo mjesto za nastavu već su i mjesto za druženje mještana, za održavanje nekih aktivnosti 
u manjim sredinama i dr.  Ono što je apsolutno važno, što je prioritet trenutne županijske 
vlasti je da sve škole uđu u sustav jednosmjenske nastave. Vrlo strpljivo čekao se NPOO na 
koji je Županija u drugoj polovici kolovoza 2023. godine  prijavila  17 projekata. Međutim, 
suglasnosti Ministarstva još nema, a sredstva iz NPOO-a se moraju potrošiti do 2026. godine. 
Prema tome ne razumije zašto i zbog čega se to događa i kome je u interesu da projekti 
obrazovanja staju u ovoj državi.   

Po završetku aktualnog sata,  Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine, predložio je da 
se sukladno članku 100. Poslovnika Skupštine Međimurske županije dnevni red dopuni sa 
Prijedlogom zaključka o prihvaćanju inicijative za uvođenje predmeta „Zdravstveni odgoj i 
obrazovanje“ u škole kojima je osnivač Međimurska županija na način da to bude 17. točka 
dnevnog reda. Zaključak je Skupštini predložila Andreja Marić, vijećnica. Prijedlog zaključka 
vijećnici su dobili na adresu elektroničke pošte. 

 
Bez rasprave, jednoglasno (36 „za“) uz 36 nazočnih vijećnika Skupština je prihvatila 

dopunu dnevnog reda.  

Potom je, bez rasprave, Skupština jednoglasno (36 „za“), uz 36 nazočnih vijećnika 
utvrdila sljedeći dnevni red: 

 
1. IZVJEŠĆE O RADU ŽUPANA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA RAZDOBLJE OD 1. SRPNJA DO 

31. PROSINCA 2023. GODINE 
2. PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA, MJERILIMA I NAČINU FINANCIRANJA 

DECENTRALIZIRANIH FUNKCIJA OSNOVNIH ŠKOLA KOJIMA JE OSNIVAČ MEĐIMURSKA 
ŽUPANIJA U 2024. GODINI  



3. PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA, MJERILIMA I NAČINU FINANCIRANJA 
DECENTRALIZIRANIH FUNKCIJA SREDNJIH ŠKOLA I UČENIČKIH DOMOVA U 
MEĐIMURSKOJ ŽUPANIJI U 2024. GODINI  

4. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRODAJI NEKRETNINA NA PODRUČJU PODUZETNIČKE ZONE 
„POSLOVNI PARK MEĐIMURJE“ 

5. A) PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA, MJERILIMA I NAČINU FINANCIRANJA 
DECENTRALIZIRANIH FUNKCIJA ZA INVESTICIJSKO ULAGANJE, INVESTICIJSKO I TEKUĆE 
ODRŽAVANJE ZDRAVSTVENIH USTANOVA TE INFORMATIZACIJU ZDRAVSTVENE 
DJELATNOSTI U 2024. GODINI 
B) PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU POPISA PRIORITETA ZA RASPORED 
DODIJELJENIH SREDSTAVA IZMEĐU ZDRAVSTVENIH USTANOVA U VLASNIŠTVU 
MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2024. GODINU 

6. PRIJEDLOG ODLUKE O MINIMALNIM FINANCIJSKIM STANDARDIMA, KRITERIJIMA I 
MJERILIMA ZA DECENTRALIZIRANO FINANCIRANJE DOMA ZA STARIJE I NEMOĆNE 
OSOBE ČAKOVEC U 2024. GODINI 

7. PRIJEDLOG SMJERNICA ZA ORGANIZACIJU I RAZVOJ SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA 
PODRUČJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA RAZDOBLJE OD 2024. DO 2027. GODINE 

8. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O USTROJSTVU I 
DJELOKRUGU UPRAVNIH TIJELA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

9. A)  GODIŠNJI OBRAČUN PRORAČUNA ŽUPANIJSKE UPRAVE ZA CESTE MEĐIMURSKE 
ŽUPANIJE ZA 2023. GODINU 
B) GODIŠNJE IZVJEŠĆE O RADU ŽUPANIJSKE UPRAVE ZA CESTE MEĐIMURSKE 
ŽUPANIJE U RAZDOBLJU OD 1. SIJEČNJA DO 31. PROSINCA 2023. GODINE 
C) PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ODLUKU UPRAVNOG VIJEĆA 
ŽUPANIJSKE UPRAVE ZA CESTE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE O RASPODJELI REZULTATA 
POSLOVANJA ZA 2023. GODINU 

10. PRIJEDLOG ODLUKE O KOEFICIJENTIMA ZA OBRAČUN PLAĆE SLUŽBENIKA I 
NAMJEŠTENIKA U UPRAVNIM TIJELIMA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

11. IZVJEŠĆE O RADU JAVNE USTANOVE ZA RAZVOJ MEĐIMURSKE ŽUPANIJE REDEA ZA 
2023. GODINU 

12. IZVJEŠĆE O RADU RAZVOJNO – EDUKACIJSKOG CENTRA ZA METALSKU INDUSTRIJU – 
METALSKA JEZGRA ČAKOVEC ZA 2023. GODINU 

13. IZVJEŠĆE O RADU I FINANCIJSKO IZVJEŠĆE HRVATSKE GORSKE SLUŽBE SPAŠAVANJA, 
STANICE ČAKOVEC ZA 2023. GODINU 

14. A) IZVJEŠĆE O RADU MEĐIMURSKE ZAKLADE SOLIDARNOSTI „KATRUŽA“ ZA 2023. 
GODINU 
B) IZVJEŠĆE O RADU „MEĐIMURSKE ZAKLADE ZA OBRAZOVANJE DR. VINKO ŽGANEC“ 
ZA 2023. GODINU  
C) IZVJEŠĆE O RADU ZAKLADE ZA PREVENCIJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2023. 
GODINU 

15. IZVJEŠĆE O RADU KOORDINACIJE ZA LJUDSKA PRAVA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 
2023. GODINU 

16. INFORMACIJA O RADU GOSPODARSKO-SOCIJALNOG VIJEĆA U MEĐIMURSKOJ 
ŽUPANIJI U 2023. GODINI 

17. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU INICIJATIVE ZA UVOĐENJE PREDMETA 
„ZDRAVSTVENI ODGOJ I OBRAZOVANJE“ U ŠKOLE KOJIMA JE OSNIVAČ MEĐIMURSKA 
ŽUPANIJA 



 
Odbor za Statut, Poslovnik i propise raspravio je o svim točkama dnevnog reda te nije 

imao primjedbi. 

Potom se prešlo raditi po točkama dnevnog reda.  

TOČKA 1. 
IZVJEŠĆE O RADU ŽUPANA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA RAZDOBLJE OD 1. SRPNJA DO 31. 

PROSINCA 2023. GODINE 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o radu župana Međimurske županije 
za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2023. godine. Izvješće je utvrdio župan i predložio 
ga je Skupštini na raspravu i donošenje.  

 
 U raspravi su sudjelovali: Ljubomir Kolarek, vijećnik, Ivica Baksa, vijećnik, Igor Ivković, 
vijećnik i Matija Posavec, župan.  
 

Nakon rasprave, Skupština je većinom glasova (30 „za“ i 5 „suzdržanih“), uz 35 
nazočnih vijećnika usvojila Izvješće te je donijet 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu župana Međimurske županije za razdoblje od 1. srpnja do 31. 

prosinca 2023. godine 
 

TOČKA 2. 

PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA, MJERILIMA I NAČINU FINANCIRANJA 
DECENTRALIZIRANIH FUNKCIJA OSNOVNIH ŠKOLA KOJIMA JE OSNIVAČ MEĐIMURSKA 

ŽUPANIJA U 2024. GODINI 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i 
načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnih škola kojima je osnivač Međimurska 
županija u 2024. godini. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na 
raspravu i donošenje.  

 
Odbor za prosvjetu, kulturu i sport i Odbor za financije i proračun bez primjedbi su 

raspravili o Prijedlogu odluke. 
 

 U raspravi je sudjelovao Dejan Drabić, vijećnik. 
 

Nakon rasprave, Skupština je jednoglasno (32 „za“ ) uz 32 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnih škola kojima 

je osnivač Međimurska županija u 2024. godini 

 

 

 

 



TOČKA 3. 

PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA, MJERILIMA I NAČINU FINANCIRANJA 
DECENTRALIZIRANIH FUNKCIJA SREDNJIH ŠKOLA I UČENIČKIH DOMOVA U MEĐIMURSKOJ 

ŽUPANIJI U 2024. GODINI 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i 
načinu financiranja decentraliziranih funkcija srednjih škola i učeničkih domova u 
Međimurskoj županiji u 2024. godini. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je 
Skupštini na raspravu i donošenje.  

 
Odbor za prosvjetu, kulturu i sport i Odbor za financije i proračun bez primjedbi su 

raspravili o Prijedlogu odluke. 
 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“ ) uz 31 nazočnih vijećnika donijela 

ODLUKU 
o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija srednjih škola i 

učeničkih domova u Međimurskoj županiji u 2024. godini 

TOČKA 4. 

PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRODAJI NEKRETNINA NA PODRUČJU PODUZETNIČKE ZONE 
„POSLOVNI PARK MEĐIMURJE“ 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog zaključka o prodaji nekretnina na 

području poduzetničke zone „Poslovni park Međimurje“. Prijedlog zaključka je utvrdio župan 
i predložio ga je Skupštini na raspravu i donošenje.  

 
Odbor za gospodarski razvoj i Odbor za financije i proračun bez primjedbi su raspravili 

o Prijedlogu zaključka. 

Uvodno obrazloženje podnijela je Tamara Blagus, pročelnica Upravnog odjela za 
Skupštinu, opću upravu i pravne poslove. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“ ) uz 31 nazočnih vijećnika donijela 

ZAKLJUČAK 

o prodaji nekretnina na području poduzetničke zone „Poslovni park Međimurje“ 

 

TOČKA 5. 

A) PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA, MJERILIMA I NAČINU FINANCIRANJA 
DECENTRALIZIRANIH FUNKCIJA ZA INVESTICIJSKO ULAGANJE, INVESTICIJSKO I TEKUĆE 

ODRŽAVANJE ZDRAVSTVENIH USTANOVA TE INFORMATIZACIJU ZDRAVSTVENE 
DJELATNOSTI U 2024. GODINI 

B) PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU POPISA PRIORITETA ZA RASPORED 
DODIJELJENIH SREDSTAVA IZMEĐU ZDRAVSTVENIH USTANOVA U VLASNIŠTVU 

MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2024. GODINU 
 



Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke i Prijedlog zaključka. Iste je 
utvrdio župan i predložio ih je Skupštini na raspravu i donošenje.  

 
Odbor za zdravstvo i Odbor za financije i proračun bez primjedbi su raspravili o 

Prijedlogu odluke i zaključka. 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“ ) uz 29 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija za investicijsko 

ulaganje, investicijsko i tekuće održavanje zdravstvenih ustanova te informatizaciju 

zdravstvene djelatnosti u 2024. godini 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (28 „za“ ) uz 28 nazočnih vijećnika donijela 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju popisa prioriteta za raspored dodijeljenih sredstava između zdravstvenih 

ustanova u vlasništvu Međimurske županije za 2024. godinu 
 

TOČKA 6. 

PRIJEDLOG ODLUKE O MINIMALNIM FINANCIJSKIM STANDARDIMA, KRITERIJIMA I 

MJERILIMA ZA DECENTRALIZIRANO FINANCIRANJE DOMA ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE 

ČAKOVEC U 2024. GODINI 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o minimalnim financijskim 
standardima, kriterijima i mjerilima za decentralizirano financiranje Doma za starije i 
nemoćne osobe Čakovec u 2024. godini. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je 
Skupštini na raspravu i donošenje.  

 
Odbor za socijalnu skrb i Odbor za financije i proračun bez primjedbi su raspravili o 

Prijedlogu odluke. 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (28 „za“ ) uz 28 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

o minimalnim financijskim standardima, kriterijima i mjerilima za decentralizirano 

financiranje Doma za starije i nemoćne osobe Čakovec u 2024. godini 

 

TOČKA 7. 

PRIJEDLOG SMJERNICA ZA ORGANIZACIJU I RAZVOJ SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA 
PODRUČJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA RAZDOBLJE OD 2024. DO 2027. GODINE 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog smjernica za organizaciju i razvoj 
sustava civilne zaštite na području Međimurske županije za razdoblje od 2024. do 2027. 
godine. Prijedlog smjernica je utvrdio župan i predložio ih je Skupštini na raspravu i 
donošenje.  
 



Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“ ) uz 29 nazočnih vijećnika donijela 
SMJERNICE 

za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području Međimurske županije za razdoblje 

od 2024. do 2027. godine 

 

TOČKA 8. 

PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O USTROJSTVU I DJELOKRUGU 
UPRAVNIH TIJELA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama 

Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Međimurske županije. Prijedlog odluke je 
utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i donošenje.  

 
Uvodno obrazloženje podnijela je Petra Vadlja, pročelnica Službe za poslove župana. 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“ ) uz 31 nazočnih vijećnika donijela 
ODLUKU 

o izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Međimurske 

županije 

TOČKA 9. 

A)  GODIŠNJI OBRAČUN PRORAČUNA ŽUPANIJSKE UPRAVE ZA CESTE MEĐIMURSKE 
ŽUPANIJE ZA 2023. GODINU 

B) GODIŠNJE IZVJEŠĆE O RADU ŽUPANIJSKE UPRAVE ZA CESTE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE U 
RAZDOBLJU OD 1. SIJEČNJA DO 31. PROSINCA 2023. GODINE 

C) PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ODLUKU UPRAVNOG VIJEĆA 
ŽUPANIJSKE UPRAVE ZA CESTE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE O RASPODJELI REZULTATA 

POSLOVANJA ZA 2023. GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Godišnji obračun Proračuna, Godišnje Izvješće 

te Prijedlog zaključka. Iste je utvrdio župan i predložio ih je Skupštini na raspravu i 
donošenje.  

 
Odbor za energetiku, komunalnu i prometnu infrastrukturu i Odbor za financije i 

proračun bez primjedbi su raspravili o predmetnim materijalima. 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“ ) uz 31 nazočnih vijećnika usvojila 
Godišnji obračun Proračuna te je donijet  

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Godišnjeg obračuna Proračuna Županijske uprave za ceste Međimurske 

županije za 2023. godinu 

 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“ ) uz 31 nazočnih vijećnika usvojila 
Godišnje izvješće te je donijet 

 



ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o radu Županijske uprave za ceste Međimurske 

županije u razdoblju od 1. siječnja do 31. prosinca 2023. godine 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“ ) uz 31 nazočnih vijećnika donijela 
ZAKLJUČAK 

o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Županijske uprave za ceste Međimurske 

županije o raspodjeli rezultata poslovanja za 2023. godinu 

 

 Sjednicu je nastavio voditi Ivica Baksa, potpredsjednik Skupštine. 

 

TOČKA 10. 

PRIJEDLOG ODLUKE O KOEFICIJENTIMA ZA OBRAČUN PLAĆE SLUŽBENIKA I NAMJEŠTENIKA 
U UPRAVNIM TIJELIMA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun 

plaće službenika i namještenika u upravnim tijelima Međimurske županije. Prijedlog odluke 
je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i donošenje.  

 
Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 
 
Uvodno obrazloženje podnijela je Petra Vadlja, pročelnica Službe za poslove župana. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (31 „za“ ) uz 31 nazočnih vijećnika donijela 

ODLUKU 

o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u upravnim tijelima Međimurske 

županije 

 

TOČKA 11. 

IZVJEŠĆE O RADU JAVNE USTANOVE ZA RAZVOJ MEĐIMURSKE ŽUPANIJE REDEA ZA 2023. 
GODINU 

 
Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o radu Javne ustanove za razvoj 

Međimurske županije REDEA za 2023. godinu. Izvješće je utvrdio župan i predložio ga je 
Skupštini na raspravu i donošenje.  

 
Odbor za gospodarski razvoj i Odbor za financije i proračun bez primjedbi su raspravili 

o Izvješću. 

 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“ ) uz 29 nazočnih vijećnika usvojila 

Izvješće te je donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu Javne ustanove za razvoj Međimurske županije REDEA za 2023. 

godinu 



 

TOČKA 12. 

IZVJEŠĆE O RADU RAZVOJNO – EDUKACIJSKOG CENTRA ZA METALSKU INDUSTRIJU – 
METALSKA JEZGRA ČAKOVEC ZA 2023. GODINU 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o radu Razvojno – edukacijskog centra 
za metalsku industriju – Metalska jezgra Čakovec za 2023. godinu. Izvješće je utvrdio župan i 
predložio ga je Skupštini na raspravu i donošenje.  

 
Odbor za gospodarski razvoj i Odbor za financije i proračun bez primjedbi su raspravili 

o Izvješću. 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“ ) uz 29 nazočnih vijećnika usvojila 
Izvješće te je donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu Razvojno – edukacijskog centra za metalsku industriju – 

Metalska jezgra Čakovec za 2023. godinu 

 

TOČKA 13. 

IZVJEŠĆE O RADU I FINANCIJSKO IZVJEŠĆE HRVATSKE GORSKE SLUŽBE SPAŠAVANJA, 
STANICE ČAKOVEC ZA 2023. GODINU 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o radu i financijsko izvješće Hrvatske 
gorske službe spašavanja, Stanice Čakovec za 2023. godinu. Izvješće je utvrdio župan i 
predložio ga je Skupštini na raspravu i donošenje.  

 
Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Izvješću. 

 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (29 „za“ ) uz 29 nazočnih vijećnika usvojila 

Izvješće te je donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješće Hrvatske gorske službe spašavanja, 

Stanice Čakovec za 2023. godinu 

TOČKA 14. 

A) IZVJEŠĆE O RADU MEĐIMURSKE ZAKLADE SOLIDARNOSTI „KATRUŽA“ ZA 2023. GODINU 
B) IZVJEŠĆE O RADU „MEĐIMURSKE ZAKLADE ZA OBRAZOVANJE DR. VINKO ŽGANEC“ ZA 

2023. GODINU 
C) IZVJEŠĆE O RADU ZAKLADE ZA PREVENCIJU MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2023. GODINU 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješća o radu Zaklada. Izvješća je utvrdio 
župan i predložio ih je Skupštini na raspravu i donošenje.  

 
Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Izvješćima. 



Uvodno obrazloženje u svezi Izvješća o radu Međimurske zaklade solidarnosti 
„Katruža“ podnijela  je Petra Vadlja, upraviteljica Zaklade. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (30 „za“ ) uz 30 nazočnih vijećnika usvojila 

Izvješće radu Međimurske zaklade solidarnosti „Katruža“  te je donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu Međimurske zaklade solidarnosti „Katruža“ za 2023. godinu 

 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (30 „za“ ) uz 30 nazočnih vijećnika usvojila 

Izvješće o radu „Međimurske zaklade za obrazovanje dr. Vinko Žganec“  te je donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu „Međimurske zaklade za obrazovanje dr. Vinko Žganec“ za 

2023. godinu 

 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (30 „za“ ) uz 30 nazočnih vijećnika usvojila 

Izvješće o radu Zaklade za prevenciju Međimurske županije te je donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu Zaklade za prevenciju Međimurske županije za 2023. godinu 

 

TOČKA 15. 

IZVJEŠĆE O RADU KOORDINACIJE ZA LJUDSKA PRAVA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2023. 
GODINU 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o radu Koordinacije za ljudska prava 
Međimurske županije za 2023. godinu. Izvješće je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na 
raspravu i donošenje.  
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (30 „za“ ) uz 30 nazočnih vijećnika usvojila 

Izvješće te je donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu Koordinacije za ljudska prava Međimurske županije za 2023. 

godinu 

 

TOČKA 16. 

INFORMACIJA O RADU GOSPODARSKO-SOCIJALNOG VIJEĆA U MEĐIMURSKOJ ŽUPANIJI U 
2023. GODINI 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Informaciju o radu Gospodarsko – socijalnog 
vijeća u Međimurskoj županiji u 2023. godini. Informaciju je utvrdio župan i predložio je 
Skupštini na znanje. 
 

Skupština je Informaciju primila na znanje te je donijet 
 



ZAKLJUČAK 
o primanju na znanje Informacije o radu Gospodarsko-socijalnog vijeća u Međimurskoj 

županije u 2023. godini 
 

TOČKA 17. 

PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU INICIJATIVE ZA UVOĐENJE PREDMETA 
„ZDRAVSTVENI ODGOJ I OBRAZOVANJE“ U ŠKOLE KOJIMA JE OSNIVAČ MEĐIMURSKA 

ŽUPANIJA 
 

Na adresu elektroničke pošte vijećnici su primili Prijedlog zaključka o prihvaćanju 
inicijative za uvođenje predmeta „Zdravstveni odgoj i obrazovanje“ u škole kojima je osnivač 
Međimurska županija. Prijedlog zaključka na raspravu i donošenje Skupštini je predložila 
Andreja Marić, vijećnica. 
 

Uvodno obrazloženje podnijela je Andreja Marić, vijećnica. 

 

U raspravi su sudjelovali: Igor Ivković, vijećnik, Andreja Marić, vijećnica, Dejan Drabić, 

vijećnik, Zvonimir Siladi, vijećnik i Matija Posavec, župan. 

 

Nakon rasprave, Skupština je većinom glasova (28 „za“ i 2 „protiv“ ) uz 30 nazočnih 

vijećnika donijela 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju inicijative za uvođenje predmeta „Zdravstveni odgoj i obrazovanje“ u škole 

kojima je osnivač Međimurska županija 
 
 

Ovime je dnevni red iscrpljen te je Ivica Baksa, potpredsjednik Skupštine zaključio 

sjednicu u 11:15 sati. 

PROČELNICA                                                                                                             PREDSJEDNIK 
Tamara Blagus, mag.iur.                                                                                         Dragutin Glavina    
 
 
 

POTPREDSJEDNIK 
Ivica Baksa 

KLASA:024-02/24-01/1                                                   
URBROJ: 2109-02-24-03 
Čakovec, 7. ožujka 2024. 
 
 

 

 

NAPOMENA: 

- sukladno članku 126. Poslovnika Skupštine Međimurske županije sačinjen je audio zapis sa 16. sjednice Skupštine 

Međimurske županije i čuva se u Upravnom odjelu za Skupštinu, opću upravu i pravne poslove 


